

Amazing 韩国  
KOREA 国

6D4N  
首尔/南怡岛/  
鱼飞溪谷+HIGH1 滑雪乐  
SEOUL/NAMI ISLAND/  
EOBI ICE VALLEY+SKI FUN AT HIGH1

Tour Code: KEG-3



Korea  
韩国



High1 Ski Resort  
High1 滑雪场



Nami Island  
南怡岛



High1 Water Park  
High1 水上乐园



Eobi Ice Valley  
鱼飞溪谷

行程次序，以当地旅社安排为准。

\*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.

\*Pictures shown are for illustration purposes only



Unamjeong Cafe  
云岩亭咖啡厅



Arii Hills Byeongbangchi Skywalk  
兵防峙SKY WALK



Namsangol Hanok Village  
南山谷韩屋村



## SCHEDULE

### D1 DEPARTURE ✈ INCHEON

### D2 ARRIVAL INCHEON 🚗 JEONGSEON-GUN (MOB/L/D)

- ☑ Fruit Picking Experience (Seasonal Fruits)
- ☑ Switchback Train Experience (Steam-type Train)
- ☑ Unamjeong Cafe  
(One Americano or Traditional Tea for each person)

### D3 JEONGSEON-GUN 🚗 CHUNCHEON (B/-/-)

- ☑ Ski Fun at High1 Ski Resort  
(Excluded Ski Equipment and Ski Suit)
- ☑ Arii Hills Byeongbangchi Skywalk
- ☑ Chuncheon Myeongdong Street
- ☑ High1 Water Park  
(Please Bring Along Swimsuit and Cap)  
(In case of closure or maintenance, it will be changed to another water park)

### D4 CHUNCHEON 🚗 SEOUL (B/L/D)

- ☑ Nami Island
- ☑ Eobi Ice Valley (Subject Weather Conditions)
- ☑ The Painters HERO Show

### D5 SEOUL (B/L/D)

- ☑ Korean Cultural Experience  
(DIY Seaweed Rice Ball + Hanbok Experience)
- ☑ Myeongdong + Duty Free
- ☑ Namsangol Hanok Village

### D6 SEOUL 🚗 INCHEON ✈ DEPARTURE (B/MOB)

- ☑ Local Food Product

#### SHOPPING STOP

- ✓ Ginseng Shop
- ✓ Liver Supplement Shop
- ✓ Cosmetics Shop



✓ 4 Breakfasts / 3 Lunches / 3 Dinners

#### Special Cuisine:

- ★ Korean BBQ
- ★ Korean Pork Bone Potato Soup (Gamjatang)
- ★ Chicken Dakgalbi
- ★ Ginseng Chicken

## TOURIST ATTRACTIONS:

### GANGWON-DO

- ◆ **High1 Ski Resort** - equipped with lifts and ski slopes for beginners as well as intermediate and advanced skiers, providing an enjoyable environment for the whole family. It is also designed to be the most environmental-friendly ski resort in the nation. Preserving the mountain while making the slopes, in spring various wild edible greens are seen and in summer many wild flowers bloom, making the resort an eco-travel attraction all year round. The revolving restaurant at the mountain top, 1,340 meters above sea level, provides an amazing view of the surrounding area with one full rotation every hour.
- ◆ **Arii Hills Byeongbangchi Skywalk** - located between Gyuram-ri and Buksil-ri in Jeongseon-eup and features breathtaking views of the nearby Bamseom, which is shaped like the Korean peninsula by the flowing Donggang River. Byeongbangchi Skywalk offers a thrilling experience as it gives the feeling of walking in the sky thanks to the tempered glass floor of this 11-meter U-shaped structure projecting from the cliff at an altitude of 583 meters.
- ◆ **Chuncheon Myeongdong Street** - named after Seoul's Myeongdong and has become the main thoroughfare in Chuncheon. It links to Yukrimgogae that serves as a vibrant hub for youths, hosting a variety of shops and shopping malls that draw crowds. Additionally, this street is home to theatres, cafés, government buildings, major banks and an underground shopping center.
- ◆ **Nami Island** - one of South Korea's representative theme attractions. The concept of this attraction is "a unique imaginary republic in the world that presents beautiful fairy tales and songs to tourists from all over the world" and uses the brand "Nami Republic". Nami Island has beautiful scenery throughout the four seasons, such as the gorgeous cherry blossom path in spring, the cool metasequoia walking path in summer, the gorgeous maple leaves in autumn, and the dazzling snow scenery in winter.
- ◆ **Eobi Ice Valley** - originating from Eobisan Mountain and it is named 'Eobi' (flying fish) as the visitors can often witness fish leaping from the valley's crystal-clear waters. The constructed walkway, meandering alongside fountains and through valleys, provide a stunning scenic view. In winter, the valley will transform as a 25-meter natural ice wall forms around the palgakjeong pavilion, offering a breathtaking spectacle of nature.

### SEOUL

- ◆ **The Painters HERO Show** - HERO is an art performance that subverts everyone's imagination. The entire process of painting on stages combined with incredible visual effects and a witty blend of mime, dance and comedy. Audiences enjoy a play, an art show, and a musical performance through an 80-minute, excitement-filled show.
- ◆ **Namsangol Hanok Village** - this village has five restored hanok (traditional Korean house) premises, a pavilion, a traditional garden, a performance art stage, and a time capsule plaza, making it a perfect spot for locals and tourists to take a leisure walk. Upon entering from the front gate, visitors will get a taste of Korea's traditional life while escaping from bustling city life.



#### HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Mayhills Resort or similar classes x1 Night
- ✓ Chuncheon Jackson9s Hotel or similar classes x1 Night
- ✓ Golden Seoul Hotel/Olympic Parktel Hotel/Mayplace Hotel or similar classes x2 Nights

**Disclaimer:** Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.  
**Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



The Painters HERO Show  
HERO人气涂鸦秀



Switchback Train Experience  
(Steam-type Train)  
蒸汽观光火车体验



Fruit Picking Experience  
果园采摘体验



## 精简行程

### 第一天 启程 ✈️ 仁川

### 第二天 抵达仁川 🚗 旌善郡

(机上用餐/午/晚)

- ☑ 果园采摘体验 (时令水果)
- ☑ 蒸汽观光火车体验
- ☑ 云岩亭咖啡厅 (每人一杯美式咖啡或传统茶)

### 第三天 旌善郡 🚗 春川

(早/-/-)

- ☑ High1 滑雪乐 (不包含滑雪用具及雪衣)
- ☑ 兵防峙SKY WALK
- ☑ 春川明洞
- ☑ High1 水上乐园 (请自备泳衣、泳帽)  
(如遇休馆或维修将改为群体水上乐园)

### 第四天 春川 🚗 首尔

(早/午/晚)

- ☑ 南怡岛
- ☑ 鱼飞溪谷 (视气候而定)
- ☑ HERO涂鸦秀

### 第五天 首尔

(早/午/晚)

- ☑ 韩国文化体验营 (DIY紫菜小饭团+韩服体验)
- ☑ 明洞+免税店
- ☑ 南山谷韩屋村

### 第六天 首尔 🚗 仁川 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

- ☑ 土产店

#### 购物店

- ✓ 人参专卖店
- ✓ 韩国化妆品
- ✓ 护肝宝专卖店



✓ 4早餐/3午餐/3晚餐

风味餐:

- ★ 韩式烤肉
- ★ 马铃薯猪骨汤
- ★ 春川铁板鸡
- ★ 人参鸡



酒店住宿 (4晚)

- ✓ MAYHILLS 度假酒店或同级 x1晚
- ✓ 春川 JACKSON9S 酒店或同级 x1晚
- ✓ 首尔黄金酒店/首尔奥林匹克花园酒店/MAYPLACE酒店或同级 x2晚

## 观光景点:

### 江原道

- ◆ **HIGH1 滑雪场** - 韩国极具代表性的名品度假村滑雪场。国际级的规模与设施,使这里成为享受冬季时光的好去处。这里拥有各式各样的滑雪道,能满足所有滑雪者的需求,使任何人都能在此尽情感受滑雪的乐趣。
- ◆ **兵防峙SKY WALK** - 站在位于旌善郡北实里与橘岩里之间的兵防峙展望台上可以观赏到被东江180度环绕着的形如韩半岛模样的栗岛美景。兵防峙SKY WALK展望台位于海拔583米的绝壁上,长11米,呈U字型,突出的部分以强化玻璃构成,走在其上,仿如行在空中一般。
- ◆ **春川明洞** - 与首尔明洞同名的春川闹区。规模不大,但与年轻人众多的育林岭相连,再加上各种商店和购物街,因此总是吸引许多人潮。另外,还有电影院、咖啡厅、行政机关和银行甚至是地下街,应有尽有。
- ◆ **南怡岛** - 韩国的代表性主题景点之一。该景点的理念是“向全世界游客奉上美丽童话和歌曲的世上独一无二的想象共和国”,并使用了“南怡共和国”这一品牌。南怡岛的春天有绚烂的樱花路,夏天有凉爽的水杉散步路,秋天绚丽的枫叶,冬天耀眼的雪景等四季妩媚风光,各处皆为亮点。
- ◆ **鱼飞溪谷** - 鱼飞山的水流倾盆而下所形成的溪谷。水质清澈且有许多鱼,鱼儿跳跃的模样就像在溪谷中飞翔,因而得名鱼飞。沿着喷泉和溪谷设有木栈道,冬季时在八角亭附近还会形成长达25公尺的自然冰壁,十分壮观。

### 首尔

- ◆ **HERO人气涂鸦秀** - HERO是一场颠覆大家想像的美术表演,将作画过程原封不动地搬上舞台,接呈现观众面前。不仅是韩国第一个美术表演,也是世界首例。把美术与戏剧、音乐剧结合在约80分钟的表演中,演员会将作画的过程完整呈现给观众。
- ◆ **南山谷韩屋村** - 内有五栋传统韩屋、传统工艺展馆、泉雨阁、传统庭院、时间纪念广场等建筑。进入将古时的韩屋复原而成的南山谷韩屋村内,首先映入眼帘的便是莲花池青鹤池和泉雨阁。穿过泉雨阁广场沿石阶上行,即可欣赏到原本分布于首尔各地,后迁移至此的韩屋,通过韩屋亦可了解到以前韩国人的生活方式。

免责声明:必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。